

- Mehr als 100'000 Banknoten / Stunde
 - Banknoten werden gezählt, gestapelt und banderoliert
 - Doppelzählung, Längenmessung und Doppelnoten-Kontrolle
 - Bedrucken der Banderole mit Kundeninfos und Währung
- *More than 100'000 banknotes / hour*
 - *Banknotes get counted, stacked and banded*
 - *Double count, length measurement and doublesheet control*
 - *Imprinting of the banding material with customized information and currency*

US-2000 FSB-DBN

ULTRASONIC
TECHNOLOGY 



Mit der US-2000 FSB-DBN werden mehr als 100'000 Banknoten pro Stunde zu Stapel à 100 Stück präzise gezählt, gestapelt und banderoliert. Die Banderolen können wahlweise mit Kunden- und Währungsinfos bedruckt werden. Doppelzählung, 2-fache Doppelblattkontrolle und Längenmessung garantieren eine 100%-ige Genauigkeit. Die 100er Stapel werden zu 1'000er Einheiten gesammelt und wahlweise mit Schutzkarton versehen und banderoliert. Bei sequentieller Nummerierung werden die 100er Stapel mittels eines Kamerasystems zusätzlich auf die richtige Nummernfolge kontrolliert.

More than 100'000 bank notes per hour get precisely counted, stacked and banded with the US-2000 FSB-DBN. The bands can optionally get printed with customer and currency informations. Dual counting, double dualpaper control and length measuring guarantee a 100% precision. The stacks at 100 pieces get collected to stacks with 1'000 units and optionally furnished with a protective cardboard and further banded. If the machine is equipped with a sequential numbering, the stacks at 100 units also get controlled in their number cycles due to a camera system.

